

Decanter / International Wine Challenge 2013

Résultat / Results



DECANTER 2013 (DWWA) - Commended wines

Chateau de Piote, Bordeaux Superieur 2010
 Domaine Frey Charles & Dominique - Riesling Quintessence 2011
 Domaine Flacher, St Joseph Cuvée Les Reines 2011
 Domaine Flacher, Saint Joseph Cuvée Loess 2011
 Domaine La Maurine Rouge Saint Chinian Secrets De Paul 2010

DECANTER 2013 - Bronze Medal

Domaine Bories Vieilles Vignes 2011- Madiran
 Domaine de la SAngliere - Cotes de Provence cuvée spéciale rosé 2012
 Champagne Jeunaux Robin, Brut, Cuvée Prestige
 Domaine Flacher, Condrieu Les Rouelles 2011
 Domaine La Mereuille, CHateauneuf du Pape Les Baptaurels 2011
 Domaine La Maurine Rouge Vin de pays Viognier 2012

IWC 2013 - Commended wines

Domaine Pech Rome - Coteaux du Languedoc Blanc-White 2011
 Vignoble de La Jarnoterie - Saint-Nicolas-de-Bourgueil Cuvée Carine, 2011

IWC 2013 - Bronze Medals

Domaine Pouleau - Côte de Beaune Les Mondes Rondes 2011
 Domaine Pech Rome - Coteaux du Languedoc Pezenas Clemens 2009

IWC 2013 - Silver Medals

Domaine Sangouard Guyot - Pouilly Fuissé Authentique 2011

Le Decanter World Wine Awards, le concours des vins le plus prestigieux dans le monde, est scrupuleusement jugé par plus de 200 professionnel du monde du vin, sommeliers critiques de vin, et des écrivains .

- Le DWWA a été lancé en 2004 et est reconnu comme le concours de vin le plus prestigieux et celui qui apporte le plus de confiance au niveau international.*

- Chaque vin est jugé dans sa région d'origine de sorte que l'expression de terroir est pris en compte*

The Decanter World Wine Awards, the most prestigious and trusted wine competition in the World, are scrupulously judged by over 200 of the world's Masters of wine, top sommeliers, wine critics and wine writers alike.

- The DWWA was launched in 2004 and is recognised as the most prestigious and trusted wine competition internationally.*

- Each wine is judged within its region of origin so that an expression of terroir is taken into account*

** L'International Wine Challenge (IWC) réunit de nombreuses personnes parmi les plus importants dans le monde du vin.*

The International Wine Challenge (IWC) brings together many of the most important people in the wine world.



CONTACT

PATRIMOINE DES TERROIRS
 ASSOCIATION DE VIGNERONS

Blog : www.patrimoinevin.canalblog.com

Email : patrimoinedesterroirs@laposte.net

Tel : +33.3.81.91.84.30 - +33.6.87.46.16.20

